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Presentielijst 
 
Aanwezig Nederlandse Darts Bond: 
Bestuur  Frances van Kooten Voorzitter 
 Jacques Michel Bloi Secretaris 
 Theo van Hezik Penningmeester 
 Hans Elzer Jeugdzaken 
 Marianne den Boef Marketing&Communicatie 
NDB kantoor  Paul Engelbertink Directeur 
 Borg Jansen Officemanager 
 Patrick Stolk Coördinator breedte- en topsport 
 
Aanwezig Lidorganisaties: 
DORA Ruud Willersen  Wedstrijdsecretaris 
 Niels Stuiver Penningmeester 
DBBR Tilly Vissers Voorzitter 
 Patricia Roodbergen Secretaris 
DBMN Arjan Luijendijk Alg. bestuurslid 
 Frans Agterberg Secretaris 
 René van Stipriaan Alg. bestuurslid 
RDB Nick Pol Voorzitter 
 Stef Onderstal Alg. bestuurslid 
DVS Romano Körver Ledenadm/Wedstrijdsecr 
 Geert Panhuis Alg. bestuurslid 
 Erik Top Ledenadm/Wedstrijdsecr 
DBA Johan Sierat Voorzitter 
 Daros Honselaar Vice-voorzitter 
 Marcel Steenhorst Secretaris 
DONHN Herman van Deijk Secretaris 
 Sylvia van Deijk Alg. bestuurslid 
DVK Ronald Schilder Voorzitter 
 John Hermsen Secretaris 
FDB Tseard Douma (+volmacht) Voorzitter 
KDO Inge Sanders Jeugdzaken 
 Suzan Konings Alg. bestuurslid 
RDO Peter Maartense Secretaris 
 Marcel van Deursen Jeugdzaken 
 Regina Nipius Voorzitter 
SDC Jos Groen (+volmacht) Voorzitter 
 
Aanwezige gasten: Geen 
 
Afwezig met kennisgeving:  WBDF, DSWN, DOGD, DVO, ZDF, BDC, DOT, VDO, TDV, DID 
 
Geen aan- of afmelding:  RD, PDB, RDF 
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1) Opening 

De voorzitter opent om 10.30 uur de vergadering en heet iedereen welkom.  
 
a) Mededelingen 
De voorzitter feliciteert de DBA met het 25-jarig bestaan en de VDO met het 40-jarig bestaan.  
 
b) Vaststellen agenda 
De voorzitter geeft aan dat ten opzichte van de conceptagenda punt 4a “Teruggave 50% contributie” 
is toegevoegd. De agenda wordt verder ongewijzigd vastgesteld. 
 
c) Ingekomen stukken 
Er is een ingekomen stuk van de DORA met een alternatief voorstel voor de contributieverhoging. 
Dit zal bij agendapunt 6 worden behandeld.  
 
2) Vaststellen notulen ALV 21 december 2021 

Jacques Michel Bloi (NDB) vraagt of er opmerkingen zijn over de notulen. 
Er zijn geen opmerkingen, de notulen worden goedgekeurd. 
 
3) Ontwikkelingen NDB en dartssport (presentatie) 

Frances van Kooten (NDB) en Paul Engelbertink (NDB) nemen de vergadering mee door de sheets.  
 
Bestuur | Kantoor | Commissies:  
Frances van Kooten (NDB): Sinds de vorige ALV zijn er geen wijzigingen geweest binnen het bestuur, 
kantoor of de commissies. We hebben één sollicitant gehad voor een bestuursfunctie maar dit was 
geen match en tevens was er sprake van belangenverstrengeling. We blijven nog altijd op zoek naar 
nieuwe bestuursleden.  
 
TOTO Dutch Open Darts: 
Paul Engelbertink (NDB): We hebben een paar weken geleden eindelijk weer de TOTO Dutch Open 
Darts kunnen organiseren. Vanwege corona kon dit niet op de gebruikelijke datum in februari. Het was 
een succesvol evenement maar de deelnemersaantallen vielen wel tegen in vergelijk met eerdere 
jaren. Dit zagen we vroeg aankomen. Hier hebben we met de marketing extra aan getrokken en aan 
de andere kant qua organisatie op geanticipeerd om financieel geen verlies te lijden. Zo waren er 
onder andere minder officials, een andere indeling in de Bonte Wever, minder banen en een kleinere 
feesttent. Financieel heeft dit er voor gezorgd dat we de Dutch Open Darts wel positief afsluiten. Hier 
hebben we in de aanloop ook heel scherp naar gekeken. De ervaring van de bezoekers was goed. Er 
was ruimte en er waren bijna geen opstootjes. Ook kunnen we zeggen dat we met Jelle Klaasen en 
Beau Greaves twee mooie kampioen hadden bij de senioren. De finaledag was weer live op televisie 
te zien en alle dagen hadden we een livestream. Ook de hoofdsponsor was aanwezig en die waren 
erg tevreden. Op zondag tijdens de finaledag hebben we stilgestaan bij het overlijden van Shaun 
Greatbatch. Dat was een indrukwekkend moment. Ook hebben we een lunch georganiseerd op de 
finaledag voor de bestuursleden van de lidorganisaties. Hier waren vier lidorganisaties aanwezig. Wij 
hopen dat, wanneer we weer zoiets organiseren, er meer lidorganisaties aanhaken.  
 
NDB Rankingseizoen: 
Paul Engelbertink (NDB): vanaf het moment dat het weer mogelijk was hebben we meteen het NDB 
rankingseizoen weer opgestart. We zijn begonnen met Open Barneveld gevolgd door Open 
Rotterdam en Open Stedendriehoek en we eindigen binnenkort met het Nederlands Kampioenschap. 
Dan is ook gelijk het rankingseizoen ten einde en weten we wie de nieuwe rankingkampioenen zijn.  
 
LaCo & SuperLeague: 
Paul Engelbertink (NDB): Ook het seizoen van de LaCo en SuperLeague is bijna ten einde. De LaCo 
play-offs zijn inmiddels gespeeld en aankomende zaterdag zijn de finales. Daar zijn de volgende 
lidorganisaties voor geplaatst. Heren: FDB, BDC en RDB en bij de dames zijn dat: DBMN, DONHN, 
RDB en de DBBR. Ook zijn de eerste kampioenen van de SuperLeague bekend. Daar hebben we 
uitgebreid aandacht aan besteed op onze website en social media.  
 
Landelijke finaledagen na de zomer:  
Paul Engelbertink (NDB): Zoals jullie weten hebben we de bekerkampioenschappen en de 
divisiekampioenschappen in samenspraak met jullie uitgesteld tot na de zomer. Het belangrijkste 
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uitgangpunt was om de lidorganisaties de mogelijkheid te bieden om hun toernooien en competities 
op een zo goed mogelijke manier af te maken in het belang van hun leden en natuurlijk ook in het 
belang van de speellocaties. Zaterdag 27 augustus organiseren we de divisiekampioenschappen voor 
de tweede, derde en vierde divisie. Op zondag 28 augustus de divisiekampioenschappen voor de 
eerste- en eredivisie. Een week later op zaterdag 3 september wordt dan het bekerkampioenschap 
georganiseerd. Alle informatie daarover en de informatie voor het nieuwe seizoen krijgen jullie spoedig 
van ons opgestuurd.  
 
Nederlands Team: 
Paul Engelbertink (NDB): Er is vorige week een team naar de Six Nations Cup in Schotland afgereisd. 
Dat was heel succesvol want de heren hebben de titel voor de derde keer gewonnen. Wesley Plaisier 
heeft ook nog het singletoernooi gewonnen. De dames verloren de halve finale van Engeland. Het 
herenteam bestond uit: Wesley Plaisier, Owen Roeloef, Danny van Trijp, Patrick van de Boogaard en 
Kristiaan de Boer. Het damesteam werd gevormd door Anca Zijlstra, Lerena Rietbergen, Priscilla 
Steenbergen. Het team werd begeleid door Patrick Stolk en de bondscoaches Raymond de Vries en 
Karin ten Kate. We hebben op dit moment nog geen selectie die voortkomt uit de criteria die we 
kennen. Dit heeft alles te maken met corona. Daarom heeft de technische staf dit team zelf gevormd.   
Ook heeft de Winmau World Trophy paradarts in Oostende België plaatsgevonden en daar was 
Frances van Kooten bij aanwezig. Een mooi evenement maar organisatorisch niet super. Het team 
bestond uit: Michelovic van Velzen (staand), Arie van der Rassel (rolstoel), Pascal van der Hoorn 
(staand) en Anton van Hemert (rolstoel). Dit team stond onder leiding van paradarts bondscoach 
Marijke Zomer en teammanager Evert Zomer. Het team heeft uiteindelijk de derde plek behaald. Op 
zondag was er nog een single toernooi waar 11 Nederlanders aan deelnamen. Chanine Vriezen 
haalde de finale bij de rolstoelers. Michelovic van Velzen werd knap derde bij de staande spelers. 
 
Nieuwe sponsordeal Winmau: 
Paul Engelbertink (NDB): eerder dit jaar hebben we een vijfjarige sponsorovereenkomst getekend met 
Winmau. Iets waar we heel blij mee zijn. Winmau is hét toonaangevende merk en inmiddels ook 
sponsor van de PDC. Zij sponsoren ons in materiaal, waaronder dartsborden. Ook zal er op alle 
toernooien die wij organiseren op Winmau borden gespeeld worden. Daarnaast is er ook een 
financiële overeenkomt voor de NDB en de Dutch Open Darts. 
 
Lakeside: 
Paul Engelbertink (NDB): De Lakeside heeft weer plaatsgevonden, door corona doorgeschoven naar 
april. Bradly Roes heeft het jongenstoernooi van de Lakeside WDF World Championships 2022 
gewonnen. De Hagenaar won in de finale met 3-1 in sets van Charlie Large. Neil Duff en Beau 
Greaves wisten bij de senioren te winnen. Richard Veenstra wist de halve finale heren te halen, maar 
moest zijn meerdere erkennen in Duff. Aileen de Graaf verloor in de kwartfinale van het Engelse talent 
Beau Greaves. Priscilla Steenbergen verloor in de kwartfinale van de Engelse Kirsty Hutchinson. 
Veenstra zorgde voor een record tijdens de Lakeside 2022. Zo speelde hij een fantastische wedstrijd 
tegen Luke Littler en stuurde het 15-jarige talent met 3-0 naar huis. Veenstra wist in die wedstrijd het 
hoogste gemiddelde ooit op het Lakeside-podium te gooien. De 40-jarige darter uit Ossenzijl gooide 
104.91. Het oude record stond op naam van Raymond van Barneveld. Hij gooide in 2004 een 
gemiddelde van 103.83. Patrick en Frances waren in het finaleweekend aanwezig. Paul was er op 
maandag en dinsdag. We hebben veel afspraken gehad. Het toernooi stond als een huis maar 
financieel is de situatie van de WDF wel fragiel. Zeer binnenkort gaan wij met een delegatie van de 
WDF zitten om te praten over de Winmau World Masters welke, wanneer de WDF aan alle 
voorwaarden voldoet, in Nederland gehouden gaat worden. 
 
Nederlandse Loterij: 
Paul Engelbertink (NDB): De gokmarkt is nu enige tijd open en dat zal ook iedereen gemerkt hebben. 
Je komt echt overal reclame voor de gokmarkt tegen. De TOTO, onderdeel van de Nederlandse 
Loterij (NLO), heeft het heel goed gedaan het afgelopen jaar. De NLO heeft het ook heel goed gedaan 
en dat is goed voor de Nederlandse sport. Het is alleen nooit een garantie voor de toekomst. Zo zien 
we bijvoorbeeld dat er nog steeds concurrenten voor TOTO een vergunning krijgen om de 
Nederlandse markt te betreden. Hoe zich dit in de komende jaren allemaal ontwikkelt, moet blijken.  
 
NOC*NSF: 
Op de laatste ALV was Frances aanwezig. Voorzitter Anneke van Zanen-Nieberg gaf daar een update 
van de Veranderagenda, die de doorontwikkeling van de vereniging NOC*NSF omvat. Centraal in die 
agenda staan behalve een aanvulling op het model voor de verdeling van de gelden, het stimuleren 
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van samenwerking tussen bonden en verenigingen, meer aandacht voor sportparticipatie en het 
onderzoek naar nieuwe besturingsmodellen voor de eigen organisatie. 
 
4) Financiën 
4a) Teruggave contributie 50%  

Theo van Hezik (NDB) geeft aan dat het financieel een historisch jaar was, maar sportief zeker niet. 
De overheid kwam i.v.m. corona met ruimhartige steun. Daar hebben we binnen alle regels die er 
waren gebruik van gemaakt. Daarbij werd voornamelijk gekeken naar de omzetkant en minder naar 
de kostenkant, waardoor we ruim 200.000 euro coronasteun hebben ontvangen en daar tegenover 
stonden veel minder kosten. 
We zien dat ook de lidorganisaties het moeilijk hebben gehad omdat er niks georganiseerd kon 
worden. Veel lidorganisaties hadden geen recht op steun. Indirect moet de steun eigenlijk dan ook ten 
goede komen aan de lidorganisaties. We hebben naar de spelregels van NOC*NSF gekeken en 
overleg gehad met de accountant. Binnen die spelregels is het mogelijk gebleken om een deel van de 
contributie aan de lidorganisaties terug te geven (50%).  
Hier is al een bestuursbesluit over genomen en met goedkeuring van de accountant al op deze manier 
in de cijfers verwerkt. Dit besluit moet echter hier nog wel bekrachtigd worden. 
Het voorstel is dus om voor seizoen 2021/2022 50% van de afdracht te hanteren.  
Arjan Luijendijk (DBMN): Hoeveel wordt dan benut voor de korting van 50% aan de lidorganisaties? 
Theo van Hezik (NDB) geeft aan dat dit om ongeveer 125.000 euro gaat. 
De voorzitter vraagt de vergadering in te stemmen met dit besluit. De vergadering is akkoord. 
Tilly Vissers (DBBR) vraagt of dit verrekend gaat worden met de definitieve ledenopgave? Paul 
Engelbertink (NDB) antwoordt dat inderdaad eerst de definitieve ledenopgave over dit seizoen gedaan 
wordt, dat verzoek komt de komende week. Daar wordt dan de 50% contributie op berekend en het 
reeds betaalde voorschot wordt daarvan afgetrokken. Het verschil wordt teruggestort aan de 
lidorganisatie. Er volgt nog een separate mail met duidelijke uitleg. 
 
4b) Jaarrekening 2021 

Theo van Hezik (penningmeester NDB) geeft een toelichting op de cijfers. 
Aan de inkomstenkant zien we de gebruikelijke subsidie van NOC*NSF met een extra toelage uit het 
coronanoodfonds, de coronasteun van de overheid en 50% van de contributie van de lidorganisaties, 
samen ruim 630.000 euro. Aan de kostenkant zijn een hoop kosten niet gemaakt waardoor daar een 
bedrag van een kleine 310.000 euro tegenover staat. Wat resulteert in een positief resultaat van 
320.000 euro. 
De penningmeester dankt ook de financiële commissie weer voor de tijd om alle stukken te bekijken 
en de verklaring af te geven. 
Er zijn geen vragen, de vergadering stemt in met de jaarrekening 2021 en verleent decharge voor het 
gevoerde financieel beleid.  
 
5) Verkiezing Financiële Commissie 

Zowel Monique van der Horst, Peter Maartense als Inge Sanders hebben aangegeven zich voor nog 
een jaar beschikbaar te stellen. De vergadering stemt hiermee in. 
 
6) Contributieverhoging 

Op dit agendapunt is een tegenvoorstel binnengekomen van de DORA. De voorzitter legt de 
procedure uit, waarover van te voren advies is ingewonnen. Eerst wil hij graag de penningmeester 
een toelichting laten geven, en daarna de DORA. 
Vervolgens zal het tegenvoorstel van de DORA als eerste in stemming worden gebracht. Haalt dit 
voorstel het niet dan zal het oorspronkelijke voorstel in stemming worden gebracht. Haalt het voorstel 
van de DORA het wel, dan zijn we klaar. 
Peter Maartense geeft aan dat we hier al geruime tijd mee bezig zijn en dat de werkgroep hier samen 
met de NDB veel tijd in heeft gestoken. Hij zou het jammer vinden als op deze manier het risico 
ontstaat dat geen van de voorstellen het haalt. En als het voorstel van de DORA als eerste wordt 
behandeld en dat haalt het, dan schuif je dus het indexatieverhaal opzij. Ben je dus voor het voorstel 
inclusief indexatie, dan stem je tegen het voorstel van de DORA. 
Theo legt nog uit dat er juridisch advies is ingewonnen en dat het amendement van de DORA eerst in 
stemming moet worden gebracht.  
Peter wil er dan nog wel graag aan toevoegen dat het jammer is dat we nu op deze vergadering pas 
tot deze conclusie moeten komen. 



   

Notulen ALV NDB 25 juni 2022 (vastgesteld).docx 

6/7 

Nick Pol (RDB) vraagt hoe er gestemd gaat worden. De voorzitter geeft aan dat dit niet over personen 
gaat en er dus gewoon bij handopsteking gestemd kan gaan worden. 
Theo van Hezik (NDB) licht toe dat we samen met de werkgroep en de lidorganisaties een aantal 
sessies hebben gehad waarin dit is besproken. Daar zijn verschillende voorstellen besproken en 
doorgerekend. Daar zijn goede discussies over gevoerd en daar is dit uitgekomen. Een verhoging van 
telkens +1 euro gedurende 5 jaar met daaraan gekoppeld na die 5 jaar een indexatie. 
We zien allemaal hoe de inflatie zich nu ontwikkelt, dus kun je je afvragen of de verhoging over 5 jaar 
voldoende is om de kosten te dekken. Daarom is besloten om de landelijke inflatiecorrectie zoals die 
zich dan voordoet door te voeren, om de gezonde toekomst van de NDB daarmee te waarborgen. 
Toen we tot dat voorstel kwamen hadden we er nog geen weet van dat de inflatie inmiddels op 9 a 
10% ligt, mogelijk dat daar nu een stukje angst bij de DORA vandaan gekomen is. In de 
meerjarenbegroting van 2021 hebben we nog gerekend met een inflatiecorrectie van 2%.  
Ruud Willersen (DORA) licht het voorstel van de DORA toe. Ondanks dat het altijd vervelend is als je 
als lidorganisatie meer geld moet afdragen, snappen we uiteraard ook wel in welke situatie we zitten. 
De DORA wil echter de ALV in positie laten staan, en die over een aantal jaar opnieuw laten 
beslissen.  
Nick Pol (RDB) geeft aan dat hij vindt dat het voorstel veel op aannames afgaat. Hij mist een 
doorrekening en de combinatie met de reserves die zijn opgebouwd. Hij geeft aan dat de NDB een 
fatsoenlijke hoeveelheid reserve heeft en vraagt zich af of we nu wel zover moeten willen gaan. 
Theo van Hezik (NDB) reageert dat als je in de toekomst gaat kijken je altijd aannames zult moeten 
doen. Maar die aannames zijn natuurlijk wel gebaseerd op de realiteit zoals we die vandaag de dag 
kennen. We hebben een aangepaste meerjarenbegroting gemaakt. Met de teruglopende 
ledenaantallen en de veranderende regels van NOC*NSF voor de subsidietoekenning hebben we een 
vertaling gemaakt naar wat dat gaat betekenen.  
Paul Engelbertink (NDB) vult aan dat er meerdere doorberekeningen op de meerjarenbegroting zijn 
gemaakt. Die zijn in de najaars ALV ook gepresenteerd aan de lidorganisaties, en daarna is er over dit 
onderwerp nog een separate bijeenkomst geweest voor alle lidorganisaties. Deze doorberekeningen 
zijn vorig jaar al in de werkgroep besproken en behandeld. 
Theo vult aan dat de coronapandemie ons ook wel geleerd heeft dat een gezonde organisatie en 
reserves achter de hand noodzakelijk is om niet van het ene op het andere moment om te vallen.  
Uiteraard kunnen we interen op onze reserves, maar hij zou de vereniging niet in de situatie willen 
brengen dat we de komende 10 jaar het hele vermogen op gaan roken en op die manier de 
toekomstige besturen met een probleem opzadelen.  
Peter Maartense (RDO) geeft nogmaals aan problemen te hebben met de volgorde van de 
voorstellen. Ook in de werkgroep is besproken om de voorstellen uit elkaar te trekken in de verhoging 
en de indexatie. Daar is niet voor gekozen, omdat de werkgroep het voorstel in zijn geheel behandeld 
wilde zien. Door dit amendement lopen we straks het risico dat we niks hebben, terwijl beide 
voorstellen het eens zijn over de verhoging met 1 euro gedurende 5 jaar. 
De voorzitter geeft aan Peter te begrijpen en doet een ordevoorstel om in 2 delen te stemmen. Eerst 
het deel van de 5x 1 euro, daarna het deel van de indexatie. De vergadering gaat hiermee akkoord. 
Het eerste deel van de 5 jaar lang elk jaar 1 euro verhoging op de contributie wordt aangenomen (75 
stemmen voor en 6 stemmen tegen). De stemcommissie licht toe dat er bij het 2e deel 1 stem 
ontbreekt, maar dat dit niet van invloed zal zijn op de uitkomst van het besluit. Het tweede deel van de 
indexatie wordt niet aangenomen (27 stemmen voor en 53 stemmen tegen).  
 
7) Jaarverslag 2021 

De voorzitter vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over het jaarverslag 2021. De jaarrekening welke 
hier onderdeel van uitmaakt is reeds behandeld bij agendapunt 4b. 
Er zijn geen vragen of opmerkingen en het jaarverslag wordt goedgekeurd. 
 
8) Statutenwijzigingen 

Vanwege de WBTR, Code Goed Sportbestuur van NOC*NSF en nieuwe regelgeving vanuit de 
dopingautoriteit dienen wij onze statuten aan te passen op verschillende punten. In bijlage E zijn de 
conceptstatuten opgenomen, daar zie je duidelijk wat is toegevoegd en wat eventueel is weggehaald 
of gewijzigd. Deze zijn voorbesproken met notariskantoor Hulleman. Een statutenwijziging moet 
worden aangenomen met 2/3 van de uitgebrachte stemmen. 
De voorzitter vraagt of er vragen zijn over de aanpassingen. 
Ruud Willersen (DORA) heeft een suggestie voor de aanpassing in artikel 9.1. Hij snapt deze 
aanpassing, we hebben immers allemaal moeite om bestuursleden te vinden. Hij stelt voor om de drie 
functies wel de dagelijks bestuursleden te laten zijn, dus voorzitter, penningmeester en secretaris. De 
vergadering kan zich hierin vinden. 
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De stemming gaat schriftelijk en er wordt een stemcommissie samengesteld vanuit de vergadering. 
Na telling van de stemmen zijn de statutenwijziging aangenomen (77 voor, 2 tegen, 2 onthoudingen). 
 
9) Rooster van aftreden en (her)verkiezingen bestuur 

Dit rooster is ter kennisgeving. Wel wijst de voorzitter er op dat er nog altijd twee hele mooie vacatures 
binnen het bestuur openstaan. Hij verzoekt de vergadering om binnen de eigen achterban eens te 
vragen of er iemand één van deze functies wil vervullen. 
 
10) Vaststellen Boete- en tarievenlijst 

De boete- en tarievenlijst is ongewijzigd. Wel zal op pagina 2, naar aanleiding van de 
contributieverhoging van agendapunt 6, het contributiebedrag worden aangepast. 
De lijst wordt met deze aanpassing vastgesteld. 
 
11) Rondvraag 

Tseard Douma (FDB) vraagt hoe de VOG accreditatie werkt. De FDB heeft een bericht ontvangen om 
deze te verlengen en hij vraagt zich af of dit niet via de NDB kan. 
Borg Jansen(NDB) licht toe dat formeel elke lidorganisatie zelf geaccrediteerd moet zijn om gratis 
VOG’s te kunnen aanvragen. Als het niet anders kan wordt het ook wel eens via de NDB gedaan, 
maar formeel is dit niet juist. Elke lidorganisatie moet voor zich aan de eisen voldoen, waarbij men 
zich wel voor sommige zaken kan conformeren aan het beleid van de NDB. Tseard geeft aan in dat 
geval zelf de accreditatie te verlengen. 
 
11) Sluiting 

De voorzitter sluit om 12.25 uur de vergadering met een dankwoord naar alle aanwezigen.  
 
Besluitenlijst 

• Notulen ALV 21 december 2021 vastgesteld. 

• Jaarrekening 2021 vastgesteld. 

• Besluit teruggave 50% contributie bekrachtigd. 

• Financiële commissie herkozen. 

• Contributieverhoging exclusief indexatie vastgesteld. 

• Jaarverslag 2021 vastgesteld. 

• Statutenwijzigingen vastgesteld. 

• Boete- en tarievenlijst vastgesteld. 

 
Actiepuntenlijst 

✓ Notulen ALV 21 december 2021 op de site plaatsen. 
✓ Jaarverslag 2021 incl. jaarrekening 2021 op de site plaatsen. 
✓ Aangepaste statuten laten passeren. 
✓ Boete- en tarievenlijst op de site plaatsen. 

 


